
 

Referat af skolebestyrelsesmøde d. 29. april 2025 kl. 18.00 – 20.00 

på Afdeling Ganløse  

 

 

Faste deltagere: 

 

Skoleledelsen: 

Lise Bjerregaard 

Lars Haagendal 

 

 

Forældrerepræsentanter: 

Simone Gullberg (formand) 

Tobias Ploug (næstformand) 

Christina Magelund 

Anna Barradas 

Jeanné Vetling 

Camilla Faber Huhnke Andersen 

Mette Peltre 

 

Suppleanter: 

Marie-Louise Vedfelt Stouenborg 

Lærke Josephine Riis Pålsson 

Jesper Piel-Steenberg 

 

Medarbejderrepræsentanter:  

Sussi Rosgaard von der Recke 

Anna Nolsøe 

 

Elevrepræsentanter: 

Esther Sofie Haagemann  

Mathilde Wilmann Søndergaard  

  

 

   

 



Afbud: 

Deltog ikke:  

Camilla 

Anna B 

Pkt. 1  

 

Godkendelse af referat 

 Godkendt 

Pkt. 2   Nyt fra elevrådet v. Esther og Mathilde sparket op  

Indhold: Der er et kontinuerligt fokus på toiletter:  

• På toiletterne v. morgensang er der defekte døre/karme, da 

dørene er blevet sparket op.  

• Toilet v. 2. klasse går i baglås 

• Spejle v. 3.klasser sidder for højt.  

• Skilte op om påmindelse til at trække ud ønskes 

 

Ønsker (bemærk: Esther og Mathilde har gjort opmærksom på at 

ønsker om konkrete ting ikke går gennem elevrådet): 

• Nyt net v. Q2 fodboldbanen, opgradering af skolegård, 

herunder ny gynge – der ønskes ny belægning på 

fodboldbanen, så det ikke gør ondt at falde.  

Opdatering af Q2-gården - gerne som Q3. 

 

Skolens værdier:  

Eleverne påpegede variation og medbestemmelse i UV. 

Udskolingen ønsker flere ”hænge ud områder” både inde og ude, 

(helst inde). Yngre ønsker flere ture – fx bare i skoven o.l. 

 

Forskelligt: 

Banerne er der ikke vagter hurtigt nok – de små oplever drilleri. 

Mere fokus på trivsel i trivselsugerne ikke fag dage, hellere mere 

bevægelse… 

 

Fælles elevrådsmøde ligger torsdag. 

 

Beslutning Vi vil fremover koordinere, således at elevrådsrepræsentanterne 

også har nyt med fra Slagslunde.  

 

Pkt.3  Karakterer på 6. og 7. årgang (projektopgave, lokale 

valgfag) 

Indhold: LI gennemgik det politiske grundlag, herunder kommunalt input.  

Elevrådsrepræsentanterne har siddet med i arbejdsgruppen om 

karakterer og referer, at der var enighed om, at karakterer i 6. og 7. 

er for tidligt. Det er dog muligt for den enkelte skole at afprøve 

karaktergivning.  



Projektopgaven ønskes fastholdt. 

Der kommer flere valgfag i udskolingen. Efeter inddragelse af 

elevernes ønsker udbydes følgende valgfag: 

• Podcast 

• Foto 

• Skoleteater 

• Futsal 

Der planlægges med at kunne lægge nogle valgfag i puljer ifht, 

koncentreret sæson. Samles på færre dage/uger. 

Lærerne oplever at forældre efterspørger karakterer for at kunne få 

en rettesnor for deres børn.  

Beslutning: Efter drøftelse er skolebestyrelsens fælles holdning, at de ikke går 

ind for  tidlig karaktergivning, men bakker op om mulighed for forsøg 

lokalt. 

Den beskrevne holdning til valgfag tages til efterretning 

Valgfagene tages til efterretning 

Pkt. 4  Værdiproces - drøftelse af input 

Indhold: Nedsættelse af arbejdsgruppe. 

LI gennemgik proces og svar/tilbagemeldinger fra elever og 

medarbejdere. 

 

Beslutning: Der nedsættes et udvalg bestående af: 

Camilla?, Jeanné, Simone og LI.  

 

Pkt. 5  Timefordelingsplan – endelig 

Indhold: Efter SB´s og MED’s kommentarer er medtaget i beslutningen om 

lektionstimetallet. Der evalueres på timetallene i slutningen af året. 

 

LI gennemgik plan og detaljer. Herunder en forklaring på specifikke 

timetal.  

 

Beslutning: SB godkender timefordelingsplanen. 

 

Pkt. 6  

 

Status og proces i SFOII, herunder: 

Indhold: • Brug af telefoner og skærm i skole, SFO og SFOII  

• Aktiviteter og tilbud i SFOII 

• Kommunikation og forældresamarbejde  

• Bestyrelsens rolle ift. Henvendelser 



• Genbesøg af principper  

LA redegjorde for henvendelser, proces og udfordringer til SLA.   

Brug af skærm og telefoner 

• Der kigges på principperne, så telefoner først kan udleveres 

eks. 15.30 eller 16.00 

• Elevrådsrepræsentanterne tilføjer, at en udvidelse i 

telefonfri tid kunne vanskeliggøre/give en større kamp, at få 

telefonerne samlet ind om morgenen.  

Kommunikation og forældresamarbejde 

• Drøftelser om skærmbrug har været drøftet i en særskilt 

forældregruppe, men ikke i klasse-/forældreråd  

• Lars har været i positiv dialog med forældrene, hvorimod 

henvendelsen til skolebestyrelsen havde en anden ordlyd 

• Der skal findes løsninger så tæt på udfordringerne som 

muligt 

• Der er indkaldt til forældremøde for SFOII-forældre på 

mandag d. 5. maj 

Børnenes stemmer 

• Har elevrådet i Slagslunde været hørt?  

• Børnene stemmer skal med - med baggrund i princippet om 

at alle stemmer tæller. Der kan laves en survey, på hvad er 

en god dag i SFO ll/hvad fastholder børnene i SFO ll.  

Ændring i principperne 

• Tilføjelse i principperne, så SFOII fremskrives.  

• Fastholde frihed/råderum til personalet 

  

Beslutning: • Simone svarer forældrehenvendelsen 

Pkt. 7  

 

Input til skolebestyrelsens årsberetning  

   

Indhold: Simone tager udgangspunkt i referater og opsummerer. 

Input blev givet fra SB: 

• Introduktion til hvordan man kontakter SB: Hvor kan man 

henvende sig og skrive til SB? 

• Bestyrelseskursus 

• Pejlemærker i SFO 

• Deltagelse i ’Sammen om Skolen’ 

• Nyt skolenavn – og navngivningsfest 

• Opdatering af principper 

• Værdiproces 



• Kort om indskrivning 

• SB vil gerne have datoerne for fælles forældremøder i 

starten af skoleåret mhp. deltagelse 

Beslutning: Simone laver udkast 

Pkt. 8 

 

Gennemgang af trivselsmåling 2025   

Indhold: LI redegjorde for trivselsresultaterne og processen op til dette års 

måling.  

De ser meget positive ud ift. de foregående år.  

Indsatserne har båret frugt og der arbejdes fortsat med dem.  

Beslutning Punktet genbesøges på et senere møde.  

Pkt. 9 

 

Afprøvning af skolemadsordning  

https://www.uvm.dk/Puljer-udbud-og-

prisuddelinger/Puljer/Puljeoversigt/Aktive-

puljer/250318-Pulje-til-afproevning-af-

skolemadsordninger-i-den-nationale-forsoegsordning-

for-skolemad 

 

  
Indhold: En borger har henvendt sig til skolen og bestyrelsen mhp. 

etablering af en skolemadsordning med baggrund i ovennævnte 

puljemulighed (gratis/billig skolemad) som kan søges.  

Det drøftes hvilke muligheder og begrænsninger, der ligger i 

forslaget.  

Beslutning: 

 

SB ønsker ikke at ansøge om at blive en del af forsøget med 

skolemad grundet følgende:  

• At ordningen kun vil omfatte en afdeling på skolen og 

dermed ikke imødekomme ønsket om madordning til alle 

skolens elever. 

• At vi forudser at det vil være vanskeligt for os at orkestrere 

en sideløbende madordning til resten af skolens elever.  

• At det forudses at være relativt ‘administrationstungt’. 

Simone og Lise laver svar. 

Pkt.10 Evt. og gensidig orientering  

Indhold: • Som tidligere drøftet har vi sammenlagt vores 8.årgang til 2 

klasser. De nye klasser er etableret og opstarten har været 

god. Der har været forældrehenvendelser til både ledere og 

lærere om proces og klassedannelse.  

• Den særskilte SB-AULA postkassen lukkes, og erstattes af 

en mailgruppe fra det nye skoleår. 

• Vi undersøger om det er muligt at have en SB-mailadresse i 

Egekom-regi. 

https://www.uvm.dk/Puljer-udbud-og-prisuddelinger/Puljer/Puljeoversigt/Aktive-puljer/250318-Pulje-til-afproevning-af-skolemadsordninger-i-den-nationale-forsoegsordning-for-skolemad
https://www.uvm.dk/Puljer-udbud-og-prisuddelinger/Puljer/Puljeoversigt/Aktive-puljer/250318-Pulje-til-afproevning-af-skolemadsordninger-i-den-nationale-forsoegsordning-for-skolemad
https://www.uvm.dk/Puljer-udbud-og-prisuddelinger/Puljer/Puljeoversigt/Aktive-puljer/250318-Pulje-til-afproevning-af-skolemadsordninger-i-den-nationale-forsoegsordning-for-skolemad
https://www.uvm.dk/Puljer-udbud-og-prisuddelinger/Puljer/Puljeoversigt/Aktive-puljer/250318-Pulje-til-afproevning-af-skolemadsordninger-i-den-nationale-forsoegsordning-for-skolemad
https://www.uvm.dk/Puljer-udbud-og-prisuddelinger/Puljer/Puljeoversigt/Aktive-puljer/250318-Pulje-til-afproevning-af-skolemadsordninger-i-den-nationale-forsoegsordning-for-skolemad


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

• Tobias har fået en henv. fra forældre i Veksø ift. løsninger 

på klasseudsving ifm. indskrivning. Hvem skal være med? 

 

Beslutning:  

 

Mødedato Møderne ligger fra kl. 18.00 – 

20.00 

 

Sted  

Møderne holdes skiftevis i 

personalerummene på de to skolematrikler 

Torsdag d. 12/9  Kursus for nye skolebestyrelser kl. 17.00 – 

20.00 på Rådhuset 

Torsdag d. 12/9 kl. 20.00 – 21.30 

 

Rådhuset 

Tirsdag d. 24/9 

 

Slagslunde Skole 

Torsdag d. 7/11 

 

Ganløse Skole 

Tirsdag d. 10/12 

 

Slagslunde Skole 

Tirsdag d. 21/1 

 

Ganløse Skole 

Torsdag d. 6/3 

 

Slagslunde Skole 

Tirsdag d. 29/4 

 

Ganløse Skole 

Torsdag d. 3/6 

 

Slagslunde Skole 

 
 

  


